
PROTOKÓŁ nr VIII/2024 

z sesji Rady Miejskiej w Pełczycach 

odbytej w dniu 29 października 2024 roku 

w Miejsko-Gminnym Ośrodku Pomocy Społecznej w Pełczycach 

w godz. od 14:00 do – 14:50 

 

Na ogólną liczbę 15 radnych, obecnych 15 radnych. 

 

Z ramienia urzędu udział wzięli:  

Anna Kochanowicz – burmistrz, 

Roksana Wichłacz zastępca burmistrza,  

Agnieszka Chlebowska – sekretarz,  

Kinga Zawłocka – skarbnik. 

W sesji uczestniczyli kierownicy jednostek organizacyjnych: 

1. Aneta Wolniak- Kierownik Ref. Rolnictwa i Ochrony Środowiska UM-Pełczyce 

2. Anna Jańczak – Kierownik CUW w Pełczycach 

3. Marek Górecki- Dyrektor MGOPS w Pełczycach 

 

Ad.1, 2. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Sowiński otworzył VIII sesję Rady Miejskiej, witając 

zebranych. 

Stwierdził, że w sesji uczestniczą wszyscy radni. 

Wszystkie podejmowane uchwały będą prawomocne. 

Następnie p. Przewodniczący przeczytał przygotowany porządek obrad. 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

4. Sprawozdanie Burmistrza z pracy między sesjami. 

5. Interpelacje, zapytania i wnioski. 

6. Projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Pełczyce na 2024 rok. 

7. Projekt uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej. 



8. Projekt uchwały w sprawie zwiększenia dotacji przedmiotowej dla samorządowego zakładu 

budżetowego Gminy Pełczyce na rok 2024. 

9. Projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie określenia stawek dotacji przedmiotowej 

dla Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Pełczycach na rok 2024. 

10. Projekt uchwały w sprawie zmiany wysokości opłat za pobyt oraz maksymalnej wysokości 

opłaty za wyżywienie dziecka w Miejsko-Gminnym Żłobku w Pełczycach. 

11. Projekt uchwały w sprawie upoważnienia kierownika Centrum Usług Wspólnych 

do załatwienia indywidualnych spraw z zakresu administracji publicznej. 

12. Projekt uchwały w sprawie zamiaru likwidacji filii bibliotecznej Miejsko-Gminnej 

Biblioteki Publicznej w Pełczycach zlokalizowanej w Jagowie oraz zmiany statutu biblioteki 

w zakresie likwidacji tej filii. 

13. Projekt uchwały w sprawie Gminnego Programu Wspierania Edukacji uzdolnionych dzieci 

i młodzieży. 

14.  Projekt uchwały w sprawie wystąpienia Gminy Pełczyce ze spółki Społeczna Inicjatywa 

Mieszkaniowa ,,KZN-Zachodniopomorskie'' Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością 

z siedzibą w Koszalinie. 

15. Informacja z realizacji zadań oświatowych za 2023 rok. 

16. Odpowiedzi na interpelacje, zapytania i wnioski. 

17. Zakończenie sesji. 

 

Porządek obrad – został przyjęty w głosowaniu jawnym imiennym 

Radna Anna Dyc – za 

Radna Barbara Jagiełło – za 

Radny Szymon Januszke - za 

Radny Michał Kasprzak – za 

Radna Beata Kwaśna - za 

Radny Ryszard Kwieciński – za 

Radna Izabela Maruda – za 

Radna Barbara Mastalerz – za 

Radna Dominika Nagła – za 

Radny Tomasz Nowak – za 

Radny Michał Olejnik – za 

Radna Aleksandra Weselska-Pollo – za 

Radna Halina Jędrzejczyk-Rowicka - za 



Radny Marek Sowiński – za 

Radny Daniel Świrski – za 

 

Ad.3. 

Protokół z poprzedniej sesji – został przyjęty w głosowaniu jawnym imiennym 

Radna Anna Dyc – za 

Radna Barbara Jagiełło – za 

Radny Szymon Januszke - za 

Radny Michał Kasprzak – za 

Radna Beata Kwaśna – za 

Radny Ryszard Kwieciński – za 

Radna Izabela Maruda – za 

Radna Barbara Mastalerz – za 

Radna Dominika Nagła – za 

Radny Tomasz Nowak – za 

Radny Michał Olejnik – za 

Radna Aleksandra Weselska-Pollo -za 

Radna Halina Jędrzejczyk-Rowicka - za 

Radny Marek Sowiński – za 

Radny Daniel Świrski – za 

 

Ad.4. 

Sprawozdanie Burmistrza /ostatnia sesja – 05.10.2024r./. 

Pani Burmistrz przedstawiła najważniejsze sprawy w tym: 

1.Podziękowała Radzie za przychylność i jednogłośność w sprawie podjętej uchwały na 

uroczystej sesji nadania patronatu Św. Franciszka z Asyżu. Podziękowała również wszystkim 

osobom zaangażowanym w organizację uroczystości, szczególnie Pani Dyrektor Miejsko-

Gminnego Ośrodka Kultury, Pani Sekretarz, Ks. Proboszczowi, wszystkim zaangażowanym  

pracownikom ZGKiM. 

2. W październiku przypadało święto Edukacji Narodowej, jest to dzień uroczyście obchodzony 

w placówkach oświatowych i jest to okazja do nagradzania wyróżniających się nauczycieli oraz 

pracowników niepedagogicznych. Nagrodę Burmistrza w tym roku otrzymali: Marzenna 

Dziekońska, Paweł Ziemlewski, Beata Nowak, Wioletta Jażdżyk oraz Aleksandra Worach. 



Pani Burmistrz złożyła również wszystkim pracownikom, którym nie mogła osobiście złożyć 

życzeń wszystkiego najlepszego, sukcesów w pracy z najmłodszym pokoleniem, wiele 

pomysłów i entuzjazmu. 

3. W październiku zostały zakończone wszystkie ogłoszone przetargi, m.in. związane 

z rozwojem usług społecznych. CUS został już zaopatrzony w niezbędny sprzęt, wyposażenie, 

materiały szkoleniowe. 

4. Został ogłoszony konkurs na realizacje zadań publicznych w tym na usługi opiekuńcze 

specjalistyczne w miejscu zamieszkania, zajęcia z psychologiem, zajęcia z muzykoterapii, 

gimnastykę relaksacyjną i zajęcia z ćwiczenia pamięci. 

5. Zostały wykonane audyty energetyczne Szkoły Podstawowej w Pełczycach oraz Miejsko-

Gminnego Ośrodka Kultury. Niestety nabór wniosków na termomodernizację szkół został 

zamknięty w ciągu czterech dni ze względu na wyczerpanie puli przeznaczonych środków.  

6. Została odebrana ścieżka rowerowa po nasypie na ulicy Dworcowej. 

7. Został odebrany remont elewacji budynku przy ul. Bolesława Chrobrego. Remont został 

wykonany w ramach Rządowego Programu Odbudowy Zabytków. 

8. Została przeprowadzona diagnoza w sprawie potrzeb dotyczących edukacji przedszkolnej, 

co jest związane z wnioskiem, który chcemy złożyć jako uzupełnienie do budowanego żłobka. 

9. Została wykonana diagnoza potrzeb i potencjału Gminy Pełczyce na potrzeby Centrum Usług 

Społecznych. 

10. Został wybrany wykonawca prac związanych z nowym programem rewitalizacji Gminy 

Pełczyce. 

11. Przygotowywany jest przetarg pod potrzeby ubezpieczenia mienia ruchomego 

i nieruchomości Gminy Pełczyce.  

12. Został ogłoszony i rozstrzygnięty konkurs na stanowisko pracownika ds. zamówień 

publicznych. Jest to stanowisko w referacie inwestycji i nieruchomości. 

13. Przy współpracy z policją i kierownikami jednostek zostało przeprowadzone ćwiczenie 

obronne. 

14. Został wysłany do konsultacji społecznych projekt Programu współpracy z organizacjami 

pozarządowymi. Program został zmieniony w porównaniu z poprzednimi latami. 

15. Przystąpiliśmy do programu Polska Multimedialna. Jest to program pod patronatem 

Marszałka Województwa Zachodniopomorskiego. Będzie to wydanie książkowe a dodatkowo 

przez dwa lata w mediach będzie można mówić o naszej gminie, przedstawiać nasze programy 

oraz sukcesy.  



16. W najbliższych dniach zostanie ogłoszony konkurs fotograficzny „Gmina Pełczyce 

na fotografii – miejsca znane i mniej znane”.  

17. Bieżąco są kontrolowane prace przy budowie pływalni, żłobka jak i również budynków 

wielorodzinnych. 

18. Podziękowała Seniorom za zaproszenie na obchody Dnia Seniora. 

19. Zaprosiła wszystkich do uczestnictwa w Obchodach Dnia Niepodległości w dniach 9, 10 

i 11 listopada. 

 

Ad.5 Zapytania, interpelacje, wnioski: 

Radny Ryszard Kwieciński: 

Pragnę podziękować Przewodniczącej Komisji Pani Dominice Nagłej, że przychyliła się do 

mojej prośby, abym to ja mógł przekazać Państwu krótki raport z posiedzenia komisji rolnictwa, 

ochrony środowiska i infrastruktury komunalnej. 2 października 2024 roku z inicjatywy 

Radnego Pana Tomasza Nowaka spotkaliśmy się z rolnikami naszej gminy. Ta jakże mądra 

inicjatywa pozwoliła w sposób bezpośredni skorzystać z wiedzy i doświadczenia Rolników 

z naszej gminy. To spotkanie pozwoliło nam również utwierdzić się w przekonaniu, że rolnicy 

są i będą najważniejszą grupą zawodową naszej gminy. Mogliśmy zobaczyć z jak wielkim 

zaangażowaniem rolnicy mówią o sprawach gminy, a ich wiedza pozwala spojrzeć na problemy 

z bliższej perspektywy. 

W imieniu samorządu, członków komisji, całej Rady Miejskiej w Pełczycach dziękuję 

Rolnikom za okazane wsparcie i zrozumienie. 

Na posiedzeniu komisji 2 października zobowiązani byliśmy przekazać informacje 

z Ministerstwa Rolnictwa, mówiącą o tym, że jako gmina nie możemy umorzyć rolnikom 

czwartej raty podatku za 2024 rok. Pozwólcie państwo, że odczytam pismo Ministra Rolnictwa 

i Rozwoju Wsi Pana Czesława Siekierskiego. 

To pismo odczytałem dlatego, aby państwo wiedzieli, że to na szczeblu rządowym podjęto 

decyzję o wstrzymaniu pomocy dla rolników. 

Korzystając z okazji bo przecież sprawa dotyczy protestów rolników w całym kraju na początku 

tego roku, pragnę przeprosić rolników z naszej gminy, że osobiście jako radny fizycznie 

rolników nie wsparłem, nie byłem na blokadach. Oczywistą jest rzeczą, że wszyscy radni Rady 

Miejskie w Pełczycach popierali rolników, popierali ich postulaty, bo były to postulaty, których 

celem było budowanie silnego polskiego rolnictwa, budowanie silnej sprawiedliwej polski. 

Powiem tu za siebie, nie przyszedłem do was rolnicy w czasie protestów i nie stanąłem z wami, 

bo nie chciałem przeszkadzać, nie chciałem się na rzucać i nie wiedziałem jak zostanę przyjęty. 



Nie wiedziałem, że mogę przyjść. Podobne odczucia mieli pewnie moi koledzy i koleżanki 

Radni i Sołtysi. Ta szczerość myślę pokazuje jak ważne są nasze spotkania i dobre, 

bezpośrednie relacje z rolnikami. 

Szanowni Państwo w dalszej części pracy komisji rozmawialiśmy o sytuacji związanej 

z usuwaniem odpadów i segregacji śmieci. Bardzo trafne spostrzeżenia radnych Pani Haliny 

Jędrzejczyk-Rowickiej oraz Pani Aleksandry Weselskiej-Pollo, które mówiąc o skutkach 

niewłaściwej segregacji odpadów podkreślały, że za błędy nielicznych zapłacimy wszyscy 

wyższą stawką za wywóz odpadów. 

Problemem dzisiaj jest sytuacja na cmentarzach komunalnych. Problemem jest niewłaściwa 

segregacja odpadów przez odwiedzających cmentarze. Niestety widać gołym okiem, 

że edukacja była nie wystarczająca. Dlatego wystąpimy z wnioskiem o wprowadzenie nadzoru 

nad miejscami, w których gromadzone są odpady przy komunalnych cmentarzy. Nadzoru, który 

nie generuje kosztów. Mowa w tym wniosku o instalacji autonomicznych systemów 

monitoringu, którego obraz dostępny będzie stale w czasie rzeczywistym 

na stronie naszej gminy. Chcielibyśmy w ten sposób zmotywować użytkowników 

odwiedzających cmentarze do dyscypliny przy segregacji odpadów. Chcielibyśmy również, aby 

ZGKiM miał podstawy do egzekwowania podstawowego prawa. Niewłaściwe zachowanie 

przestanie być anonimowe. 

Następny temat to bioodpady, zgodnie z sugestią Radnej Pani Barbary Mastalerz w najbliższym 

czasie powinniśmy spotkać się z Burmistrz Panią Anna Kochanowicz, aby przedyskutować 

w jaki sposób zachęcić mieszkańców naszej gminy do kompostowania bioodpadów. W 2024 

roku zaobserwowaliśmy duży wzrost ilości odpadów bio. Związane to jest między innymi 

z tym, że część gospodarstw domowych wycofała się z programu kompostowania odpadów. 

Udział odpadów bio rośnie z roku na rok, w 2024 już przekroczyła ilość 348 ton, w zeszłym 

roku było to 317 ton. Mamy więc wzrost o ponad 30 ton. Stawka za odpady bio to, aż 1150 zł 

tyle musimy zapłacić firmie za wywóz 1 tony bioodpadów. Dlatego chcielibyśmy 

zaproponować Pani Burmistrz oraz Wysokiej Radzie rozważenie naszych dwóch propozycji: 

1) zwiększenie ulgi dla gospodarstw domowych posiadających kompostownik. Dzisiaj ulga 

wynosi 1 złoty na mieszkańca gospodarstwa, 

2) przekazanie kompostowników dla gospodarstw domowych deklarujących kompostowanie 

bioodpadów. 

Zmniejszenie udziału bioodpadów o 50 ton daje nam oszczędność rzędu 57 500 złotych. To 

pozwala na zakup 230 kompostowników. Kompostowniki te moglibyśmy przekazać 

mieszkańcom w dzierżawę lub użyczenie, ułatwiając proces utylizacji bioodpadów, tym samym 



rozszerzając proces ochrony środowiska. Celem naszym jest, aby mieszkańcy płacili jak 

najmniej za wywóz odpadów. 

Na zakończenie chciałbym podziękować członkom Komisji: 

Pani przewodniczącej Dominice Nagłej, Radnej Pani Barbarze Mastalerz, Radnej Pani 

Aleksandrze Weselskiej-Pollo, Radnej Pani Halinie Jędrzejczyk-Rowickiej, Radnemu Panu 

Tomaszowi Nowakowi. 

Zgodnie ze słowami przewodniczącego RM w Pełczycach ,,jesteśmy, aby służyć mieszkańcom 

naszej gminy, wspierać działania urzędu i realizować nie tylko własne marzenia”. 

Dziękuje Pani Burmistrz za okazane wsparcie. 

W ostatnim zdaniu pragnę podzielić się z Wysoką Radą spostrzeżeniem, otóż uważam, że 

zaufanie prezydium rady co do sposobu prowadzenia komisji jest niezbędne dla jej kreatywnej 

i owocnej pracy. Autonomia i swoboda wypowiedzi, wolność w podejmowania decyzji 

to podstawa naszej pracy. 

Mieszkaniec miejscowości Jagów Pan Sławomir Przyłucki: 

Pani Burmistrz, Panie Przewodniczący, Wysoka Rado jednym z punktów, który dziś Państwo 

głosujecie jest pkt. 12 w sprawie zamiaru likwidacji filii Bibliotecznej Miejsko-Gminne 

Biblioteki Publicznej w Pełczycach zlokalizowanej w Jagowie oraz zmiany statutu biblioteki 

w zakresie likwidacji tej filii. Jako mieszkaniec Jagowa po przeczytaniu uzasadnienia 

chciałbym troszkę to sprostować i wyrazić swój sprzeciw temu uzasadnieniu i przeciw 

likwidacji tej filii bibliotecznej. W uzasadnieniu jest napisane, że zamiar likwidacji 

podyktowany jest złymi warunkami lokalowymi biblioteki, która składa się z dwóch 

pomieszczeń i usytuowana jest na drugiej kondygnacji budynku. Według mnie dwa 

pomieszczenia są pozytywnym aspektem tej  biblioteki, gdyż można w większej z sal prowadzić 

dodatkowe zajęcia. Zgodzę się z brakiem dostępu do toalety. Moje pytanie: Czemu chcemy 

likwidować filię a nie wybudować toaletę? Parter budynku stanowi zaplecze mieszkalne dla 

osób z niskimi dochodami. Mieszkania te zostały przekazane dla repatriantów, dziś pracują 

i można powiedzieć, że nie mają niskich dochodów. Ostatnie uzasadnienie, z którym się 

najbardziej nie zgadzam to mała liczba czytelników korzystających z zasobów tej biblioteki. 

Proszę państwa sołectwo Jagów liczy około 200 osób, którzy mieszkają w około 50 

mieszkaniach/domach. Po rozmowie z pracownikiem biblioteki czynnych, korzystających 

z biblioteki jest 45-50 osób, więc tak naprawdę można powiedzieć że jedna osoba z domu 

średnio korzysta z biblioteki, ponadto z biblioteki korzystają również mieszkańcy sołectwa 

Chrapowo. Dlatego proszę przed podjęciem uchwały o wzięcie pod rozwagę mojego 

przemówienia. 



Ad.6. 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego przedstawił, iż komisja 

na posiedzeniu w dniu 24 października przeanalizowała projekt uchwały i jednogłośnie wydała 

pozytywną opinię tego projektu. Pozostałe projekty uchwał zostały omówione na posiedzeniu 

wspólnym komisji. 

Uchwała nr VIII.34.2024 w sprawie zmiany budżetu Gminy Pełczyce na 2024 rok  

została przyjęta w głosowaniu jawnym imiennym: 

Radna Anna Dyc – za 

Radna Barbara Jagiełło – za 

Radny Szymon Januszke - za 

Radny Michał Kasprzak – za 

Radna Beata Kwaśna – za 

Radny Ryszard Kwieciński – za 

Radna Izabela Maruda – za 

Radna Barbara Mastalerz – za 

Radna Dominika Nagła – za 

Radny Tomasz Nowak – za 

Radny Michał Olejnik – za 

Radna Aleksandra Weselska-Pollo – za 

Radna Halina Jędrzejczyk-Rowicka – za 

Radny Marek Sowiński – za 

Radny Daniel Świrski – za 

 

Ad.7. 

Uchwała nr VIII.35.2024 w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej  

została przyjęta w głosowaniu jawnym imiennym: 

Radna Anna Dyc – za 

Radna Barbara Jagiełło – za 

Radny Szymon Januszke - za 

Radny Michał Kasprzak – za 

Radna Beata Kwaśna – za 

Radny Ryszard Kwieciński – za 

Radna Izabela Maruda – za 

Radna Barbara Mastalerz – za 



Radna Dominika Nagła – za 

Radny Tomasz Nowak – za 

Radny Michał Olejnik – za 

Radna Aleksandra Weselska-Pollo – za 

Radna Halina Jędrzejczyk-Rowicka – za 

Radny Marek Sowiński – za 

Radny Daniel Świrski – za 

 

Ad.8. 

Uchwała nr VIII.36.2024 w sprawie zwiększenia dotacji przedmiotowej dla 

samorządowego zakładu budżetowego Gminy Pełczyce na rok 2024  

została przyjęta w głosowaniu jawnym imiennym: 

Radna Anna Dyc – za 

Radna Barbara Jagiełło – za 

Radny Szymon Januszke - za 

Radny Michał Kasprzak – za 

Radna Beata Kwaśna – za 

Radny Ryszard Kwieciński – za 

Radna Izabela Maruda – za 

Radna Barbara Mastalerz – za 

Radna Dominika Nagła – za 

Radny Tomasz Nowak – za 

Radny Michał Olejnik – za 

Radna Aleksandra Weselska-Pollo – za 

Radna Halina Jędrzejczyk-Rowicka – wstrzymała się 

Radny Marek Sowiński – za 

Radny Daniel Świrski – za 

 

Ad.9. 

Uchwała nr VIII.37.2024 zmieniający uchwałę w sprawie określenia stawek dotacji 

przedmiotowej dla Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Pełczycach na 

rok 2024  

została przyjęta w głosowaniu jawnym imiennym: 

Radna Anna Dyc – za 



Radna Barbara Jagiełło – za 

Radny Szymon Januszke - za 

Radny Michał Kasprzak – za 

Radna Beata Kwaśna – za 

Radny Ryszard Kwieciński – za 

Radna Izabela Maruda – wstrzymała się 

Radna Barbara Mastalerz – wstrzymała się 

Radna Dominika Nagła – za 

Radny Tomasz Nowak – wstrzymał się 

Radny Michał Olejnik – za 

Radna Aleksandra Weselska-Pollo – wstrzymała się 

Radna Halina Jędrzejczyk-Rowicka – wstrzymała się 

Radny Marek Sowiński – za 

Radny Daniel Świrski – za 

 

Ad. 10. 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia i Opieki Społecznej przedstawił, 

że na posiedzeniu komisji w dniu 24 października zostały przeanalizowane i zaopiniowane 

projekty uchwał: 

- w sprawie zmiany wysokości opłat za pobyt oraz maksymalnej wysokości opłaty za 

wyżywienie dziecka w Miejsko-Gminnym Żłobku w Pełczycach, 

- w sprawie upoważnienia kierownika Centrum Usług Wspólnych do załatwienia 

indywidualnych spraw z zakresu administracji publicznej, 

- w sprawie zamiaru likwidacji filii bibliotecznej Miejsko-Gminnej Biblioteki Publicznej w 

Pełczycach zlokalizowanej w Jagowie oraz zmiany statutu biblioteki w zakresie likwidacji tej 

filii, 

- w sprawie Gminnego Programu Wspierania Edukacji uzdolnionych dzieci i młodzieży. 

Komisja jednogłośnie wydała pozytywne opinie w stosunku do wszystkich analizowanych 

projektów uchwał. 

Przewodniczący nadmienił również, że projekt uchwały w sprawie Gminnego Programu 

Wspierania Edukacji uzdolnionych dzieci i młodzieży jest wynikiem ponownej analizy przez 

komisję regulaminu przyznawania stypendiów w ramach tego programu uchwalonego przez 

Radę Miejską w Pełczycach uchwałą z dnia 9 maja 2023 r. Uszczegółowienie zapisów w 

regulaminie ma na celu zwiększenie motywacji uczniów oraz zdobywanie wiedzy i osiągania 



coraz wyższych wyników w nauce oraz usprawnić proces przyznawania stypendiów i ich 

wypłaty.  

Uchwała nr VIII.38.2024 w sprawie zmiany wysokości opłat za pobyt oraz maksymalnej 

wysokości opłaty za wyżywienie dziecka w Miejsko-Gminnym Żłobku w Pełczycach 

została przyjęta w głosowaniu jawnym imiennym: 

Radna Anna Dyc – za 

Radna Barbara Jagiełło – za 

Radny Szymon Januszke - za 

Radny Michał Kasprzak – za 

Radna Beata Kwaśna – za 

Radny Ryszard Kwieciński – za 

Radna Izabela Maruda – za 

Radna Barbara Mastalerz – za 

Radna Dominika Nagła – za 

Radny Tomasz Nowak – za 

Radny Michał Olejnik – za 

Radna Aleksandra Weselska-Pollo – za 

Radna Halina Jędrzejczyk-Rowicka – za 

Radny Marek Sowiński – za 

Radny Daniel Świrski – za 

 

Ad.11. 

Uchwała nr VIII.39.2024 w sprawie upoważnienia kierownika Centrum Usług Wspólnych 

do załatwienia indywidualnych spraw z zakresu administracji publicznej  

została przyjęta w głosowaniu jawnym imiennym: 

Radna Anna Dyc – za 

Radna Barbara Jagiełło – za 

Radny Szymon Januszke - za 

Radny Michał Kasprzak – za 

Radna Beata Kwaśna – za 

Radny Ryszard Kwieciński – za 

Radna Izabela Maruda – za 

Radna Barbara Mastalerz – za 

Radna Dominika Nagła – za 



Radny Tomasz Nowak – za 

Radny Michał Olejnik – za 

Radna Aleksandra Weselska-Pollo – za 

Radna Halina Jędrzejczyk-Rowicka – za 

Radny Marek Sowiński – za 

Radny Daniel Świrski – za 

 

Ad. 12.  

Pani Burmistrz: Chciałabym Państwa prosić i jednocześnie zapewnić że w kwestii likwidacji to 

tylko tak groźnie brzmi i wcale się nie dziwię, że jeden z mieszkańców zgłasza sprzeciw. Proszę 

pamiętać, że w uzasadnieni do tej uchwały jest również mowa o tym, że chcemy przejść na tryb 

mobilny. Jeśli sprawdzi się od w miejscowości Jagów to będziemy mogli propagować mobilną 

bibliotekę w innych miejscowościach, gdzie brakuje filii bibliotek. Mobilna dostawa książek 

będzie odbywała się do świetlicy, którą chcemy w Jagowie reaktywować, a pracownica, która 

obsługuje filię biblioteki w Jagowie w tych samych godzinach będzie dostępna w świetlicy 

wiejskiej w Jagowie. Jakość dostarczanych książek będzie dużo lepsza, niż te które obecnie 

znajdują się w zimnych i wilgotnych pomieszczeniach filii bibliotecznej w Jagowie. 

Uchwała nr VIII.40.2024 w sprawie zamiaru likwidacji filii bibliotecznej Miejsko-

Gminnej Biblioteki Publicznej w Pełczycach zlokalizowanej w Jagowie oraz zmiany 

statutu biblioteki w zakresie likwidacji tej filii  

została przyjęta w głosowaniu jawnym imiennym: 

Radna Anna Dyc – za 

Radna Barbara Jagiełło – za 

Radny Szymon Januszke - za 

Radny Michał Kasprzak – za 

Radna Beata Kwaśna – za 

Radny Ryszard Kwieciński – za 

Radna Izabela Maruda – wstrzymała się 

Radna Barbara Mastalerz – za 

Radna Dominika Nagła – za 

Radny Tomasz Nowak – wstrzymał się 

Radny Michał Olejnik – za 

Radna Aleksandra Weselska-Pollo – wstrzymała się 

Radna Halina Jędrzejczyk-Rowicka – wstrzymała się 



Radny Marek Sowiński – za 

Radny Daniel Świrski – wstrzymał się 

 

Ad. 13. 

Uchwała nr VIII.41.2024 w sprawie Gminnego Programu Wspierania Edukacji 

uzdolnionych dzieci i młodzieży  

przyjęta w głosowaniu jawnym imiennym: 

Radna Anna Dyc – za 

Radna Barbara Jagiełło – za 

Radny Szymon Januszke - za 

Radny Michał Kasprzak – za 

Radna Beata Kwaśna – za 

Radny Ryszard Kwieciński – za 

Radna Izabela Maruda – przeciw 

Radna Barbara Mastalerz – za 

Radna Dominika Nagła – za 

Radny Tomasz Nowak – za 

Radny Michał Olejnik – za 

Radna Aleksandra Weselska-Pollo – przeciw 

Radna Halina Jędrzejczyk-Rowicka – przeciw 

Radny Marek Sowiński – za 

Radny Daniel Świrski – za 

 

Ad. 14. 

Uchwała nr VIII.42.2024 w sprawie wystąpienia Gminy Pełczyce ze spółki Społeczna 

Inicjatywa Mieszkaniowa ,,KZN-Zachodniopomorskie'' Spółka z ograniczoną 

odpowiedzialnością z siedzibą w Koszalinie  

przyjęta w głosowaniu jawnym imiennym: 

Radna Anna Dyc – za 

Radna Barbara Jagiełło – za 

Radny Szymon Januszke - za 

Radny Michał Kasprzak – za 

Radna Beata Kwaśna – za 

Radny Ryszard Kwieciński – za 



Radna Izabela Maruda – za 

Radna Barbara Mastalerz – za 

Radna Dominika Nagła – za 

Radny Tomasz Nowak – za 

Radny Michał Olejnik – za 

Radna Aleksandra Weselska-Pollo – za 

Radna Halina Jędrzejczyk-Rowicka – za 

Radny Marek Sowiński – za 

Radny Daniel Świrski – za 

 

Ad. 15.  

Informacja z realizacji zadań oświatowych za 2023 rok  

przyjęta w głosowaniu jawnym imiennym: 

Radna Anna Dyc – za 

Radna Barbara Jagiełło – za 

Radny Szymon Januszke - za 

Radny Michał Kasprzak – za 

Radna Beata Kwaśna – za 

Radny Ryszard Kwieciński – za 

Radna Izabela Maruda – za 

Radna Barbara Mastalerz – za 

Radna Dominika Nagła – za 

Radny Tomasz Nowak – za 

Radny Michał Olejnik – za 

Radna Aleksandra Weselska-Pollo – za 

Radna Halina Jędrzejczyk-Rowicka – za 

Radny Marek Sowiński – za 

Radny Daniel Świrski – za 

 

Ad.16. 

Odpowiedzi na interpelacje, zapytania i wnioski: 

Odpowiedź na wstąpienie Pana Sławomira Przyłuckiego udzieliła Pani Burmistrz przed 

głosowaniem uchwały w sprawie zamiaru likwidacji filii bibliotecznej Miejsko-Gminnej 



Biblioteki Publicznej w Pełczycach zlokalizowanej w Jagowie oraz zmiany statutu biblioteki w 

zakresie likwidacji tej filii. 

 

Przewodniczący Rady Marek Sowiński zamknął VIII sesję Rady Miejskiej w Pełczycach. 

 

 

Przewodniczył 

Przewodniczący Rady Miejskiej 

 

 

Marek Sowiński 

 

Protokół sporządziła: Agnieszka Wiktorska 


